
X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 23 POSĖDYJE PRIIMTŲ 

SPRENDIMŲ SĄRAŠAS 
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T1-192 Dėl Žemaičių dailės muziejaus nuostatų 

patvirtinimo. 

22 22 - - - b. s. 

T1-193 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

2025 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T1-50 

„Dėl pritarimo ir lėšų skyrimo projektui 

„Regiono savivaldybių bendrieji veiksmai, 

panaudojant turizmo funkcinius ryšius““ 

pakeitimo.  

 

22 22 - - - b. s. 

T1-194 Dėl biudžetinių įstaigų Plungės akademiko 

Adolfo Jucio progimnazijos ir Plungės 

„Babrungo“ progimnazijos reorganizavimo 

sąlygų aprašo patvirtinimo. 

22 22 13 6 3 - 

T1-195 Dėl Plungės akademiko Adolfo Jucio 

progimnazijos nuostatų patvirtinimo. 

24 24 16 5 3 - 

T1-196 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

2024 m. gruodžio 19 d. sprendimo Nr. T1-

309 „Dėl biudžetinės įstaigos Plungės sporto 

ir rekreacijos centro Plungės sporto arenoje 

(baseine) teikiamų paslaugų įkainių 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

24 24 - - - b. s. 

T1-197 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

2024 m. lapkričio 28 d. sprendimo Nr. T1-

281 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 

švietimo paslaugas teikiančių įstaigų 

paslaugų kainų patvirtinimo“ pakeitimo. 

24 24 15 - 9 - 

T1-198 Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės 

Platelių kurortinės teritorijos ribų nustatymo 

planui. 

24 24 - - - b. s. 

T1-199 Dėl Savivaldybės žemės sklypų 

išnuomojimo. 

24 24 - - - b. s. 

T1-200 Dėl Plungės rajono savivaldybės Socialinių 

reikalų tarybos nuostatų patvirtinimo. 

23 23 - - - b. s. 

T1-201 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

2025 m. kovo 27 d. sprendimo Nr. T1-86 

„Dėl Vienkartinių, tikslinių ir periodinių 

pašalpų skyrimo ir mokėjimo Plungės rajono 

savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

pakeitimo. 

23 23 - - - b. s. 

T1-202 Dėl Plungės socialinių paslaugų centro 

teikiamos laikino atokvėpio paslaugos kainos 

nustatymo. 

23 23 - - - b. s. 
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T1-203 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

2022 m. birželio 23 d. sprendimo Nr. T1-159 

„Dėl Plungės specialiojo ugdymo centro 

teikiamų socialinių paslaugų kainų 

nustatymo“ pakeitimo. 

22 22 - - - b. s. 

T1-204 Dėl maksimalių laikino atokvėpio paslaugos 

Plungės rajono savivaldybės gyventojams 

finansavimo išlaidų dydžių patvirtinimo. 

22 22 - - - b. s. 

T1-205 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

2013 m. liepos 25 d. sprendimo Nr. T1-192 

„Dėl energinio efektyvumo didinimo 

daugiabučiuose namuose programos 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

23 23 - - - b. s. 

T1-206 Dėl valstybinės žemės sklypo, siūlomo įrašyti 

į neprivatizuojamų žemės sklypų sąrašą. 

23 23 - - - b. s. 

T1-207 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

2025 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T1-44 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės aplinkos 

apsaugos rėmimo specialiosios programos 

2025 metų priemonių plano (sąmatos) 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo.   

23 23 - - - b. s. 

T1-208 Dėl turto perdavimo valdyti patikėjimo teise. 23 23 - - - b. s. 

T1-209 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

2025 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T1-53 

„Dėl pritarimo projekto „Regiono 

savivaldybių bendrieji veiksmai skatinant 

investicijas ir verslumą“ įgyvendinimui ir 

lėšų skyrimo“ pakeitimo. 

23 23 - - - b. s. 

T1-210 Dėl pritarimo projekto „Sodžiaus gatvės, 

esančios Macenių k, Nausodžio sen., Plungės 

r. sav., kapitalinio remonto darbai, kuriant 

investicijoms palankią aplinką“ 

įgyvendinimui. 

21 21 - - - b. s. 

T1-211 Dėl leidimo įsigyti lengvąjį automobilį. 23 23 15 - 8 - 

T1-212 Dėl pritarimo projekto „Plungės Šv. Jono 

Krikštytojo bažnyčios varpinės (u. k. 1531) 

Vytauto g. 34, Plungės m. tvarkybos darbų 

(restauravimo, remonto) projektas“ 

įgyvendinimui ir jo daliniam finansavimui. 

23 23 - - - b. s. 

T1-213 Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijos dalyvavimui projekte „Šv. 

evangelisto Morkaus bažnyčios (u. k. 16046) 

Plungės r. sav., Šateikių k., Bažnyčios g. 2, 

fasadų ir stogo paveldo tvarkybos darbų 

projekto parengimas ir tyrimų atlikimas“ ir 

lėšų skyrimo. 

23 23 - - - b. s. 

T1-214 Dėl Plungės rajono savivaldybės mero 

rezervo lėšų naudojimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo. 

23 23 - - - b. s. 
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T1-215 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

2025 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T1-57 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 2025–2027 

metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ 

ir jį keitusio sprendimo pakeitimo. 

23 23 - - - b. s. 

T1-216 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

2025 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T1-58 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 2025–2027 

metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo. 

23 23 - - - b. s. 

T1-217 Dėl valstybinės žemės sklypo (kadastro Nr. 

6854/0019:32), esančio Žaltakalnio g. 12, 

Plungės r. sav., panaudos sutarties sudarymo. 

 

22 22 - - - b. s. 
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

23 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2025 m. birželio 26 d. Nr. T-8 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2025 m. birželio 26 d., 13.00–16.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorės – Irmantė Kurmienė, Irma Kvizikevičienė, Savivaldybės tarybos 

posėdžių sekretorės. 

Posėdyje dalyvavo 24 Savivaldybės tarybos nariai. 

Nedalyvavo Savivaldybės tarybos narė Jurgita Latakienė. 

Posėdžio protokolą rašė Irmantė Kurmienė, Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė. 

 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Savivaldybės tarybos 23 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas Plungės rajono savivaldybės 

www.youtube.com kanalu.  

  

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 23 posėdžio darbotvarkės projekto tvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

2. Priešgaisrinės ir civilinės saugos aktualijos. 

Pranešėjai: Renatas Požėla, Priešgaisrinės apaugos ir gelbėjimo departamento prie Vidaus 

reikalų ministerijos (toliau – PAGD prie VRM) direktorius, Mykolas Pronckus, PAGD prie VRM 

Klaipėdos priešgaisrinės gelbėjimo valdybos Plungės priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos viršininkas, 

ir Donatas Gurevičius, PAGD prie VRM patarėjas. Dalyvauja Mindaugas Lapas, PAGD prie VRM 

Klaipėdos priešgaisrinės gelbėjimo valdybos viršininko pavaduotojas. 

3. Valstybinio socialinio draudimo fondo valdybos Klaipėdos skyriaus informacija apie 

socialinio draudimo situaciją Plungės rajone ir regione.  

Pranešėja Alma Šaulienė, Valstybinio socialinio draudimo fondo valdybos Klaipėdos 

skyriaus klientų aptarnavimo skyriaus vyriausioji specialistė.  

4. Plungės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto valdymo, naudojimo ir 

disponavimo juo 2024 metais ataskaita. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

5. Dėl Žemaičių dailės muziejaus nuostatų patvirtinimo.  

6. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T1-50 „Dėl 

pritarimo ir lėšų skyrimo projektui „Regiono savivaldybių bendrieji veiksmai, panaudojant turizmo 

funkcinius ryšius““ pakeitimo.  

7. Dėl biudžetinių įstaigų Plungės akademiko Adolfo Jucio progimnazijos ir Plungės 

„Babrungo“ progimnazijos reorganizavimo sąlygų aprašo patvirtinimo.  

8. Dėl Plungės akademiko Adolfo Jucio progimnazijos nuostatų patvirtinimo.  

9. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. gruodžio 19 d. sprendimo Nr. T1-309 

„Dėl biudžetinės įstaigos Plungės sporto ir rekreacijos centro Plungės sporto arenoje (baseine) 

teikiamų paslaugų įkainių patvirtinimo“ pakeitimo.  

http://www.youtube.com/
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10. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. lapkričio 28 d. sprendimo Nr. T1-281 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo“ pakeitimo.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas.  

11. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės Platelių kurortinės teritorijos ribų nustatymo 

planui.  

12. Dėl savivaldybės žemės sklypų išnuomojimo.  

Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas. 

13. Dėl Plungės rajono savivaldybės Socialinių reikalų tarybos nuostatų patvirtinimo.  

14. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. kovo 27 d. sprendimo Nr. T1-86 „Dėl 

Vienkartinių, tikslinių ir periodinių pašalpų skyrimo ir mokėjimo Plungės rajono savivaldybėje 

tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

15. Dėl Plungės socialinių paslaugų centro teikiamos laikino atokvėpio paslaugos kainos 

nustatymo.  

16. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. birželio 23 d. sprendimo Nr. T1-159 

„Dėl Plungės specialiojo ugdymo centro teikiamų socialinių paslaugų kainų nustatymo“ pakeitimo.  

17. Dėl maksimalių laikino atokvėpio paslaugos Plungės rajono savivaldybės gyventojams 

finansavimo išlaidų dydžių patvirtinimo.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

18. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. liepos 25 d. sprendimo Nr. T1-192 

„Dėl energinio efektyvumo didinimo daugiabučiuose namuose programos patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo.  

19. Dėl valstybinės žemės sklypo, siūlomo įrašyti į neprivatizuojamų žemės sklypų sąrašą.  

20. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T1-44 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2025 metų 

priemonių plano (sąmatos) patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo.   

21. Dėl turto perdavimo valdyti patikėjimo teise.  

22. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo, esančio J. Tumo-Vaižganto g. 84, Plungės 

mieste, dalių nustatymo ir nuomos sutarties sudarymo.  

23. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo, esančio V. Mačernio g. 10, Plungės 

mieste, dalių nustatymo ir nuomos sutarties sudarymo.   

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas. 

24. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T1-53 

„Dėl pritarimo projekto „Regiono savivaldybių bendrieji veiksmai skatinant investicijas ir 

verslumą“ įgyvendinimui ir lėšų skyrimo“ pakeitimo.  

25. Dėl pritarimo projekto „Sodžiaus gatvės, esančios Macenių k, Nausodžio sen., Plungės r. 

sav., kapitalinio remonto darbai, kuriant investicijoms palankią aplinką“ įgyvendinimui.  

26. Dėl leidimo įsigyti lengvąjį automobilį.  

27. Dėl pritarimo projekto „Plungės Šv. Jono Krikštytojo bažnyčios varpinės (u. k. 1531) 

Vytauto g. 34, Plungės m. tvarkybos darbų (restauravimo, remonto) projektas“ įgyvendinimui ir jo 

daliniam finansavimui.  

28. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės administracijos dalyvavimui projekte „Šv. 

evangelisto Morkaus bažnyčios (u. k. 16046) Plungės r. sav., Šateikių k., Bažnyčios g. 2, fasadų ir 

stogo paveldo tvarkybos darbų projekto parengimas ir tyrimų atlikimas“ ir lėšų skyrimo.  

29. Dėl Plungės rajono savivaldybės mero rezervo lėšų naudojimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo.  

30. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T1-57 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 2025–2027 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusio sprendimo pakeitimo.  
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31. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T1-58 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 2025–2027 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

32. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

PAPILDOMAS KLAUSIMAS. 

33. Dėl valstybinės žemės sklypo (kadastro Nr. 6854/0019:32), esančio Žaltakalnio g. 12, 

Plungės r. sav., panaudos sutarties sudarymo. 

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas. 

 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 23 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė Savivaldybės tarybos posėdžio darbotvarkės 

projektą (toliau – Darbotvarkė). Paminėjo, kad į Darbotvarkę papildomai buvo įtrauktas 33 

klausimas „Dėl valstybinės žemės sklypo (kadastro Nr. 6854/0019:32), esančio Žaltakalnio g. 12, 

Plungės r. sav., panaudos sutarties sudarymo“, kurio sprendimo projektas apsvarstytas Vietos ūkio 

ir ekologijos komitete bei jo teikimui svarstyti Savivaldybės tarybai pritarta bendru sutarimu. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis taip pat pagarsino, kad Savivaldybės tarybos nariai 

yra pareiškę nusišalinimą, t. y. Savivaldybės tarybos narys Adomas Zamulskis buvo raštu pareiškęs 

nusišalinimą nuo Darbotvarkės 33 klausimo svarstymo.  

Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė Adomo Zamulskio nusišalinimui nuo 

Darbotvarkės 33 klausimo svarstymo. 

Savivaldybės tarybos narys Robertas Endrikas buvo raštu pareiškęs nusišalinimą nuo 

Darbotvarkės 25 klausimo svarstymo.  

Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė Roberto Endriko nusišalinimui nuo 

Darbotvarkės 25 klausimo svarstymo. 

Savivaldybės tarybos narys Liudas Skierus buvo raštu pareiškusi nusišalinimą nuo 

Darbotvarkės 25 ir 33 klausimų svarstymo.  

Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė Liudo Skieraus nusišalinimui nuo 

Darbotvarkės 25 ir 33 klausimų svarstymo. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pasiteiravo, ar Savivaldybės tarybos nariai turi kokių 

kitų pasiūlymų ar pastebėjimų dėl pasiūlytos patikslintos Darbotvarkės. 

Patikslintam Darbotvarkės projektui pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Posėdžiauti pagal patikslintą Darbotvarkę, įtraukiant papildomą 33 klausimą 

„Dėl valstybinės žemės sklypo (kadastro Nr. 6854/0019:32), esančio Žaltakalnio g. 12, Plungės r. 

sav., panaudos sutarties sudarymo“. 

 

2. SVARSTYTA. Priešgaisrinės ir civilinės saugos aktualijos. 

Pranešėjai: Renatas Požėla, Priešgaisrinės apaugos ir gelbėjimo departamento prie Vidaus 

reikalų ministerijos (toliau – PAGD prie VRM) direktorius, Mykolas Pronckus, PAGD prie VRM 

Klaipėdos priešgaisrinės gelbėjimo valdybos Plungės priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos viršininkas, 

ir Donatas Gurevičius, PAGD prie VRM patarėjas. Dalyvauja Mindaugas Lapas, PAGD prie VRM 

Klaipėdos priešgaisrinės gelbėjimo valdybos viršininko pavaduotojas, išsamiai pristatė 

priešgaisrinės ir civilinės saugos aktualijas, atsakė į Savivaldybės tarybos narių: Adomo Zamulskio, 

Audriaus Misiūno, Juliaus Nekrašo, Roberto Endriko, Mindaugo Kauno klausimus ir pastebėjimus. 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija (medžiaga pridedama). 

 

3. SVARSTYTA. Valstybinio socialinio draudimo fondo valdybos Klaipėdos skyriaus 

informacija apie socialinio draudimo situaciją Plungės rajone ir regione.  

Pranešėja Alma Šaulienė, Valstybinio socialinio draudimo fondo valdybos Klaipėdos 

skyriaus klientų aptarnavimo skyriaus vyriausioji specialistė, išsamiai pateikė informaciją apie 

socialinio draudimo situaciją Plungės rajone ir regione. 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija (medžiaga pridedama). 
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Kadangi kitą Darbotvarkės klausimą turėjo pristatyti Savivaldybės meras Audrius Klišonis, 

tai jis perdavė posėdžio pirmininkavimą Savivaldybės tarybos nariui Algirdui Pečiuliui.  

 

Savivaldybės tarybos narys Algirdas Pečiulis paprašė Savivaldybės mero Audriaus Klišonio 

pristatyti kitą Darbotvarkės klausimą, Plungės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio 

turto valdymo, naudojimo ir disponavimo juo 2024 metais ataskaitą. 

 

4. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto 

valdymo, naudojimo ir disponavimo juo 2024 metais ataskaita. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras, išsamiai pristatė ataskaitą apie Plungės 

rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto valdymą, naudojimą ir disponavimą juo 

2024 metais. 

Vėliau kartu su Živile Bieliauskiene, Turto skyriaus vedėja, atsakė į Mindaugo Kauno ir 

Adomo Zamulskio klausimus bei pastebėjimus. 

Mindaugas Kaunas atkreipė dėmesį, jog pristatytoje ataskaitoje yra netikslumų bei 

rekomendavo juos ištaisyti. 

Taip pat Mindaugas Kaunas paprašė Živilės Bieliauskienės pateikti informaciją apie Plungės 

rajono savivaldybės didžiausių biudžetinių įstaigų remonto darbų išlaidas bei teiravosi dėl veiksnių, 

įtakojančių nuomos pajamų sumažėjimą. 

Adomas Zamulskis teiravosi dėl Savivaldybės įstaigos „Plungės būstas“ pastato būklės ir 

tolimesnio šio pastato likimo.  

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija (medžiaga pridedama). 

 

Savivaldybės tarybos narys Algirdas Pečiulis perdavė Savivaldybės merui Audriui Klišoniui 

tolimesnį pirmininkavimą posėdžiui.   

 

5. SVARSTYTA. Žemaičių dailės muziejaus nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas, pristatė 

sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė pritarti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-192 pridedamas). 

 

6. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. 

T1-50 „Dėl pritarimo ir lėšų skyrimo projektui „Regiono savivaldybių bendrieji veiksmai, 

panaudojant turizmo funkcinius ryšius““ pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-193 pridedamas). 

 

7. SVARSTYTA. Biudžetinių įstaigų Plungės akademiko Adolfo Jucio progimnazijos ir 

Plungės „Babrungo“ progimnazijos reorganizavimo sąlygų aprašo patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę, siūlė 

pritarti.  

Mindaugas Kaunas atkreipė dėmesį, kad jo manymu, kai kurie aprašo punktai neatitinka 

teisės aktuose numatytų terminų, kalbant būtent apie įspėjimus apie atleidimą darbuotojams 

įteikimą.  

Gintautas Rimeikis, Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas, paaiškino Savivaldybės tarybos 

nariams reorganizavimo procedūrą. 

Kadangi bendro sutarimo dėl sprendimo projekto nebuvo, vyko balsavimas. Už pateiktą 

sprendimo projektą balsavo viso 22 Savivaldybės tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 13 tarybos 
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narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Gintarė Drackienė, Artūras Urniežius, Česlovas 

Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Laima Žilienė, Rimantas 

Petkus, Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys), SUSILAIKĖ – 3 tarybos nariai (Julius 

Nekrašas, Giedrius Ramanauskas, Tomas Mašeckis), PRIEŠ – 6 tarybos nariai (Robertas Endrikas, 

Liudas Skierus, Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Mindaugas Kaunas). 

Sprendimas priimtas po vykusio balsavimo.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-194 pridedamas). 

 

8. SVARSTYTA. Plungės akademiko Adolfo Jucio progimnazijos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti.  

Kadangi bendro sutarimo dėl sprendimo projekto nebuvo, vyko balsavimas. Už pateiktą 

sprendimo projektą balsavo viso 24 Savivaldybės tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 16 tarybos 

narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Julius Nekrašas, Andriejus Stančikas, Gintarė 

Drackienė, Artūras Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Linas 

Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, 

Gediminas Stonys), SUSILAIKĖ –3 tarybos nariai (Mindaugas Kaunas, Giedrius Ramanauskas, 

Tomas Mašeckis), PRIEŠ – 6 tarybos nariai (Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Adomas 

Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas). 

Sprendimas priimtas po vykusio balsavimo.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-195 pridedamas). 

 

Po balsavimo dėl 7 Darbotvarkės klausimo pasisakė Mindaugas Kaunas, kuris atkreipė 

dėmesį, kad Lietuvos Respublikos civiliniame kodekse įtvirtinta nuostata, kad sprendimas dėl 

juridinio asmens reorganizavimo turi būti priimtas kvalifikuota balsų dauguma. Ją nustato steigimo 

dokumentai ir ji negali būti mažesnė nei 2/3 visų susirinkime dalyvaujančių dalyvių 

balsų. Mindaugas Kaunas paprašė Administracijos teisininko paaiškinti, ar priimtas Savivaldybės 

tarybos sprendimas „Dėl biudžetinių įstaigų Plungės akademiko Adolfo Jucio progimnazijos ir 

Plungės „Babrungo“ progimnazijos reorganizavimo sąlygų aprašo patvirtinimo“ neprieštarauja 

Lietuvos Respublikos civilinio kodekso normoms. 

Vytautas Tumas, Teisės, personalo ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėjas, teigė iškart 

atsakymo negalįs pateikti, kadangi reikia atidžiai pažiūrėti teisinę bazę.  

 

9. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. gruodžio 19 d. sprendimo 

Nr. T1-309 „Dėl biudžetinės įstaigos Plungės sporto ir rekreacijos centro Plungės sporto arenoje 

(baseine) teikiamų paslaugų įkainių patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę, siūlė 

pritarti.  

Savivaldybės tarybos narė Vida Bondauskienė pasisakė dėl Plungės sporto ir rekreacijos 

centro Plungės sporto arenoje (baseine) teikiamų paslaugų nuolaidų sistemos peržiūrėjimo. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-196 pridedamas). 

 

10. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. lapkričio 28 d. sprendimo 

Nr. T1-281 „Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę taip pat siūlė 

patikslinti sprendimo projektą kalbant apie įkainių padidinimą sunkiosios atletikos sporto šakai, 

kadangi, kaip paminėjo pats pranešėjas, šiai sporto šakai įkainis kyla labiausiai, tai yra 50 proc., kai 

kitoms sporto šakoms įkainiai kyla nežymiai. 

Vida Bondauskienė priminė, jog Švietimo, kultūros ir sporto komiteto posėdžio metu buvo 

paprašyta Plungės Sporto ir rekreacijos centro (toliau – Plungės SRC) direktoriaus iki šio 
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Savivaldybės tarybos posėdžio atsiųsti Trenerių tarybos ir kitų susirinkimų protokolus, kur buvo 

svarstytas mokesčių, įkainių didinimas, tačiau jie iki šiol nėra pateikti.  

Mindaugas Kaunas atkreipė dėmesį, kad klausimai, konkrečiai susiję su finansais, nėra 

pateikiami Ekonomikos, finansų ir biudžeto komitetui, kuris būtų juos išnagrinėjęs Komiteto 

posėdžio metu. Taip pat tikslinosi, kokiems ugdytiniams yra suteikiama teisė naudotis irklavimo 

centro atletinio rengimo sale ir kitomis paslaugomis. 

Gintautas Rimeikis pateikė atsakymą, jog turima mintyje Plungės SRC ugdytiniams. 

Mindaugas Kaunas siūlė susilaikyti nuo šio klausimo priėmimo ir apsvarstyti jį atidžiau. 

Tomas Mašeckis atkreipė dėmesį, kad siūloma įkainį mažinti tik sunkiosios atletikos sporto 

šakai, kadangi dėl šios įmokos raštu ir žodžiu kreipėsi treneris, tačiau nesiūloma mažesnio įkainio 

kitoms sporto šakoms bei pasiūlė atidžiau peržiūrėti įkainių didinimą ir kitoms sporto šakoms. 

Audrius Misiūnas atkreipė dėmesį, kad akcentuotasi į sunkiosios atletikos sporto šaką, 

kadangi atidžiau pasižiūrėjus šiai sporto šakai įkainis kiltų daugiausiai. 

Adomas Zamulskis paantrino Mindaugui Kaunui, kad šis klausimas turėjo būti svarstytas ir 

Ekonomikos, finansų ir biudžeto komitete. 

Taip pat Adomas Zamulskis kalbėjo apie mokesčio kėlimą, nurodydamas, kad 

neprieštarautų, jei tai būtų kalbama apie ugdymo kokybę, atkreipė dėmesį į tai, kad vienos sporto 

šakos dotuoja kitas sporto šakas bei siūlė šio klausimo svarstymą atidėti ir atidžiau įvertinti visas 

aplinkybes. 

Toliau dėl svarstomo sprendimo projekto pasisakė Evaldas Zaniauskas, Plungės SRC 

treneris, kuris teigė, kad Plungės SRC neorganizavo jokių susirinkimų su tėvais dėl mokesčio 

kėlimo, todėl nėra ir protokolų. Evaldas Zaniauskas atkreipė dėmesį, kad įkainiai ir kitoms sporto 

šakoms neturėtų būti kėlimai tiek daug, siūlė mokesčius diferencijuoti, nurodė, kad kitose 

savivaldybėse įkainiai yra ženkliai mažesni. 

Kadangi Audrius Misiūnas siūlė tikslinti sprendimo projektą, mažinant įkainį sunkiosios 

atletikos sporto šakai, tai Savivaldybės meras Audrius Klišonis teiravosi Savivaldybės tarybos 

narių, ar jie pritaria šiam patikslintam sprendimui.   

Kadangi bendro sutarimo dėl sprendimo projekto nebuvo, vyko balsavimas. Už pateiktą 

parengtą sprendimo projektą be pakeitimų balsavo viso 24 Savivaldybės tarybos nariai. Jo 

rezultatai: UŽ – 1 tarybos narys (Rimantas Petkus), SUSILAIKĖ – 22 tarybos nariai (Audrius 

Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Julius Nekrašas, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, Artūras 

Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Laima 

Žilienė, Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys, Robertas Endrikas, Liudas Skierus, 

Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Mindaugas Kaunas, Giedrius 

Ramanauskas, Tomas Mašeckis), PRIEŠ – 1 tarybos narys (Marijus Kaktys). 

 

Kadangi pateiktam sprendimo projektui nepritarta, Savivaldybės meras Audrius Klišonis 

pasiūlė balsuoti už pasiūlytą patikslintą sprendimo projektą, taikant sunkiosios atletikos sporto 

ugdytiniams žemesnį 12 Eur mokestį.  

 

Kadangi bendro sutarimo dėl pasiūlyto patikslinto sprendimo projekto nebuvo, vyko 

balsavimas. Už pasiūlytą sprendimo projektą su pakeitimu balsavo viso 24 Savivaldybės tarybos 

nariai. Jo rezultatai: UŽ – 15 tarybos narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Julius Nekrašas, 

Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, Artūras Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas 

Šetkauskis, Marijus Kaktys, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Laima Žilienė, Ramūnas 

Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys), SUSILAIKĖ – 9 tarybos nariai (Robertas Endrikas, 

Liudas Skierus, Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Mindaugas Kaunas, 

Rimantas Petkus, Giedrius Ramanauskas, Tomas Mašeckis).   

Sprendimas priimtas po vykusio balsavimo.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-197 pridedamas). 
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Dėl ankstesnio Savivaldybės tarybos nario Mindaugo Kauno paklausimo apie biudžetinių 

įstaigų Plungės akademiko Adolfo Jucio progimnazijos ir Plungės „Babrungo“ progimnazijos 

reorganizavimo sąlygų aprašo atsakymą pateikė Vytautas Tumas. Vytauto Tumo teigimu, Plungės 

rajono savivaldybės taryba yra vienintelis dalyvis, dalyvaujantis reorganizavime, kitų dalyvių nėra, 

todėl darytina išvada, kad tai vienintelis subjektas, galintis priimti sprendimus ir aukščiau minimo 

sprendimo priėmimui nėra taikoma kvalifikuota balsų dauguma. 

 

Prieš pradedant svarstyti kitą Darbotvarkės klausimą Savivaldybės meras Audrius Klišonis 

informavo, kad prie šio sprendimo projekto yra pridėti ir vykdytos apklausos rezultatai. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis teiravosi Savivaldybės tarybos narių, ar jie nori, kad šie 

apklausos rezultatai būtų atskirai pristatyti, ar išklausys juos pristatant kitą sprendimo projektą dėl 

Plungės rajono savivaldybės Platelių kurortinės teritorijos ribų nustatymo. 

Savivaldybės tarybos nariai pageidavo apklausos rezultatus išklausyti pristatant sprendimo 

projektą. 

 

11. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės Platelių kurortinės teritorijos ribų 

nustatymo planui. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas, pristatė sprendimo 

projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė pritarti.   

Liudas Skierus išsakė savo pastebėjimus dėl, Jo nuomone, apleistų, neprižiūrėtų Platelių 

teritorijų.  

Dėl rangovo parinkimo aukščiau paminėtam projektui rengti pasisakė Robertas Endrikas. 

Savivaldybės tarybos narys Giedrius Ramanauskas teiravosi, ar yra ruošiama kokių teisės 

aktų pakeitimų, palengvinančių kurortinių vietovių statuso suteikimą.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pateikė atsakymą. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-198 pridedamas). 

 

12. SVARSTYTA. Savivaldybės žemės sklypų išnuomojimas. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti.  

Adomas Zamulskis domėjosi, kiek yra išnuomota žemės sklypų. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-199 pridedamas). 

 

13. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Socialinių reikalų tarybos nuostatų 

patvirtinimas. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas, pristatė 

sprendimo projektą, akcentuodamas esmę, atkreipė dėmesį, kad sprendimo projektas buvo 

patikslintas atsižvelgiant į Vyriausybės atstovo pastabas, ir siūlė pritarti.  

Vida Bondauskienė atkreipė dėmesį, kad sprendimo projekto rengėjas neatsižvelgė į 

Vyriausybės atstovo pastabas dėl atstovų delegavimo į Socialinių reikalų tarybą. 

Tadas Šetkauskis atsakydamas nurodė, kad buvo gautas Vyriausybės atstovo klausimas, o ne 

pastaba, todėl į ją neatsižvelgta, be to ši Socialinių reikalų taryba bus tik rekomendacinio pobūdžio 

ir nepriėminės jokių sprendimų, lemiančių socialines paslaugas, o atstovų delegavimas vyks 

analogiškai kaip ir kitose tarybose. 

Vida Bondauskienė pasiūlė ateityje dar išsinagrinėti atidžiau ir atkreipti dėmesį į 

Vyriausybės atstovo pastabą dėl atstovų delegavimo į Socialinių reikalų tarybą. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti patikslintą sprendimą atsižvelgiant į Vyriausybės atstovo pastabas 

(sprendimas Nr. T1-200 pridedamas). 
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14. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. kovo 27 d. sprendimo Nr. 

T1-86 „Dėl Vienkartinių, tikslinių ir periodinių pašalpų skyrimo ir mokėjimo Plungės rajono 

savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę, atkreipė 

dėmesį, kad sprendimo projektas buvo patikslintas atsižvelgiant į Vyriausybės atstovo pastabas ir 

siūlė pritarti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti patikslintą sprendimą atsižvelgiant į Vyriausybės atstovo pastabas 

(sprendimas Nr. T1-201 pridedamas). 

 

15. SVARSTYTA. Plungės socialinių paslaugų centro teikiamos laikino atokvėpio paslaugos 

kainos nustatymas. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-202 pridedamas). 

 

16. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. birželio 23 d. sprendimo 

Nr. T1-159 „Dėl Plungės specialiojo ugdymo centro teikiamų socialinių paslaugų kainų nustatymo“ 

pakeitimas. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-203 pridedamas). 

 

17. SVARSTYTA. Maksimalių laikino atokvėpio paslaugos Plungės rajono savivaldybės 

gyventojams finansavimo išlaidų dydžių patvirtinimas. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-204 pridedamas). 

 

18. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. liepos 25 d. sprendimo Nr. 

T1-192 „Dėl energinio efektyvumo didinimo daugiabučiuose namuose programos patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas, pristatė 

sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė pritarti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-205 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypas, siūlomas įrašyti į neprivatizuojamų žemės 

sklypų sąrašą. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-206 pridedamas). 

 

20. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. 

T1-44 „Dėl Plungės rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2025 

metų priemonių plano (sąmatos) patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimas.   

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti.  
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Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-207 pridedamas). 

 

21. SVARSTYTA. Turto perdavimas valdyti patikėjimo teise. 
Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-208 pridedamas). 

 

Darbotvarkės 22 klausimas „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo, esančio J. Tumo-

Vaižganto g. 84, Plungės mieste, dalių nustatymo ir nuomos sutarties sudarymo“ ir 23 klausimas 

„Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo, esančio V. Mačernio g. 10, Plungės mieste, dalių 

nustatymo ir nuomos sutarties sudarymo“ bendru Savivaldybės tarybos narių sutarimu buvo išimti 

iš Darbotvarkės posėdžio pradžioje prieš ją tvirtinant, todėl nesvarstyti. 

 

24. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. 

T1-53 „Dėl pritarimo projekto „Regiono savivaldybių bendrieji veiksmai skatinant investicijas ir 

verslumą“ įgyvendinimui ir lėšų skyrimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, pristatė 

sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė pritarti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-209 pridedamas). 

 

Kadangi Robertas Endrikas ir Liudas Skierus buvo pareiškę nusišalinimą nuo Darbotvarkės 

25 klausimo svarstymo ir priėmimo ir jų nusišalinimui bendru sutarimu buvo pritarta, tai jie ištraukė 

savo balsavimo korteles ir išėjo iš posėdžių salės. 

 

25. SVARSTYTA. Pritarimas projekto „Sodžiaus gatvės, esančios Macenių k, Nausodžio 

sen., Plungės r. sav., kapitalinio remonto darbai, kuriant investicijoms palankią aplinką“ 

įgyvendinimui. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-210 pridedamas). 

 

Robertas Endrikas ir Liudas Skierus grįžo į posėdžių salę. 

 

26. SVARSTYTA. Leidimas įsigyti lengvąjį automobilį. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti.  

Tomas Mašeckis domėjosi, ar šio klausimo svarstymas ir sprendimo priėmimas padeda ir 

siejasi su 10 Darbotvarkės klausimo dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo paslaugas teikiančių 

įstaigų paslaugų kainų patvirtinimo pakeitimo.  

Algirdas Pečiulis pateikė atsakymą, nurodydamas, kad Plungės SRC auklėtiniai turės 

daugiau galimybių išvykti į turnyrus, varžybas.  

Liudas Skierus pasiūlė naudotis UAB „Plungės autobusų parkas“ paslaugomis vykstant į 

varžybas. 

Algirdas Pečiulis neatmetė pasiūlymo ir teigė, kad reikėtų ateityje apie tai pagalvoti. 

Mindaugas Kaunas siūlė Plungės SRC ugdytiniams vykstant į varžybas išnaudoti ugdymo 

įstaigų geltonuosius autobusiukus. 

Dėl sprendimo projekto ir lengvojo automobilio įsigijimo Plungės SRC pasisakė Adomas 

Zamulskis. 
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Kadangi bendro sutarimo dėl sprendimo projekto nebuvo, vyko balsavimas. Už pateiktą 

sprendimo projektą balsavo viso 23 Savivaldybės tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 15 tarybos 

narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, Artūras 

Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Linas Ramanauskas, Remigijus 

Striaupa, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys), 

SUSILAIKĖ – 8 tarybos nariai (Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Adomas Zamulskis, Vida 

Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Mindaugas Kaunas, Giedrius Ramanauskas, Tomas Mašeckis).   

Sprendimas priimtas po vykusio balsavimo.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-211 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Pritarimas projekto „Plungės Šv. Jono Krikštytojo bažnyčios varpinės (u. 

k. 1531) Vytauto g. 34, Plungės m. tvarkybos darbų (restauravimo, remonto) projektas“ 

įgyvendinimui ir jo daliniam finansavimui. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-212 pridedamas). 

 

28. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės administracijos dalyvavimui 

projekte „Šv. evangelisto Morkaus bažnyčios (u. k. 16046) Plungės r. sav., Šateikių k., Bažnyčios g. 

2, fasadų ir stogo paveldo tvarkybos darbų projekto parengimas ir tyrimų atlikimas“ ir lėšų 

skyrimui. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-213 pridedamas). 

 

29. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės mero rezervo lėšų naudojimo tvarkos 

aprašo patvirtinimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-214 pridedamas). 

 

30. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 13 d. sprendimo 

Nr. T1-57 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2025–2027 metų strateginio veiklos plano 

patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-215 pridedamas). 

 

31. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 13 d. sprendimo 

Nr. T1-58 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2025–2027 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius pakeitimus, siūlė pritarti. 

Tomas Mašeckis domėjosi, ar bus numatyta lėšų traktoriaus pirkimui Platelių seniūnijai. 

Šiuo klausimu pasisakė ir Marijus Kaktys. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-216 pridedamas). 
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Savivaldybės meras Audrius Klišonis pasiūlė 33 Darbotvarkės klausimą svarstyti po 31 

Darbotvarkės klausimo ir tik po to svarstyti 32 Darbotvarkės klausimą „Informacijos, klausimai, 

paklausimai“. 

Savivaldybės tarybos nariai pritarė šiam Savivaldybės mero Audriaus Klišonio siūlymui.  

 

Kadangi Adomas Zamulskis ir Liudas Skierus buvo pareiškę nusišalinimą nuo Darbotvarkės 

33 klausimo svarstymo ir priėmimo ir jų nusišalinimui bendru sutarimu buvo pritarta, tai jie ištraukė 

savo balsavimo korteles ir išėjo iš posėdžių salės. 

 

33. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo (kadastro Nr. 6854/0019:32), esančio 

Žaltakalnio g. 12, Plungės r. sav., panaudos sutarties sudarymas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas, pristatė 

sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė pritarti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-217 pridedamas). 

 

Adomas Zamulskis ir Liudas Skierus grįžo į posėdžių salę. 

 

32. Informacijos, klausimai, paklausimai.  

Mindaugas Kaunas domėjosi dėl Telšių regiono atliekų tvarkymo centro (toliau – TRATC) 

darbo laiko. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis nurodė, kad kiekvieną dieną TRATC darbo laikas yra 

prailgintas, tačiau sekmadieniais nedirbama. 

Toliau Mindaugas Kaunas domėjosi dėl Pramonės parko studijos bei pasiūlė surengti 

kolegijos posėdį, kuriame galimai bus atsakyta į daugelį klausimų, tarp jų, ir kas yra potencialus 

Pramonės parko investuotojas, kokie tolimesni veiksmai. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis nurodė, kad dar atliekami papildomi veiksmai, 

geologiniai tyrimai, kuriuos atlikus bus galimybė papildyti studiją ir, pritarus Lietuvos Respublikos 

ekonomikos ir inovacijų ministerijai, šią informaciją bus galima pateikti viešai. 

Robertas Endrikas domėjosi dėl Plungės parko stadiono. 

Audrius Misiūnas domėjosi dėl Plungės parapijos namų pastato bei pasiūlė šį pastatą 

apgaubti tentu, kad nesimatytų jo prastos būklės. 

Robertas Endrikas stebėjosi Plungės vėliavos pašventinimu, kadangi, jo teigimu, ši vėliava 

jau buvo pašventinta 1997 m. Toliau Robertas Endrikas stebėjosi dėl nuolat atnaujinamų 

bendradarbiavimo sutarčių su užsienio miestais partneriais. Jo teigimu, to nereikėtų daryti, kadangi 

sutartis yra pasirašoma vieną kartą, iki kol ji nėra nutraukiama kurios nors vienos iš sutarties šalių. 

Tomas Mašeckis pasisakė apie Plungės miesto parke esančio sporto komplekso drenažo ir 

išsakė savo pastebėjimą, kad Plungės miesto šventės metu tarptautinis futbolo turnyras vis dėlto 

buvo perkeltas į kitą vietą. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pateikė atsakymus dėl visų paklausimų. 

Į Tomo Mašeckio klausimą atsakė Adomas Zamulskis, kuri taip pat teiravosi Savivaldybės 

mero Audriaus Klišonio, ar nėra galimybės ateityje gauti informaciją apie Greitosios medicinos 

pagalbos veiklą, iškvietimų skaičių ir kt. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis nurodė, kad pasidomės dėl Adomo Zamulskio 

pasiūlymo. 

Robertas Endrikas domėjosi dėl įvairių pastatų, daiktų pašventinimo ir šių faktų 

registravimo bažnyčioje. 

 

Savivaldybės tarybos 2025 m. birželio 26 d. posėdyje viso pateikta nagrinėti 33 klausimai, iš 

jų 5 klausimai informacinio pobūdžio, aptarimai, 28 – sprendimų projektai. Iš 28 svarstymui 

pateiktų sprendimų projektų dėl pasikeitusių aplinkybių nesvarstyti 2 sprendimų projektai (22 
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klausimas „Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo, esančio J. Tumo-Vaižganto g. 84, 

Plungės mieste, dalių nustatymo ir nuomos sutarties sudarymo“ ir 23 klausimas „Dėl kitos 

paskirties valstybinės žemės sklypo, esančio V. Mačernio g. 10, Plungės mieste, dalių nustatymo ir 

nuomos sutarties sudarymo“).   

Iš svarstytų 26 sprendimų projektų priimti visi 26 sprendimų projektai, iš kurių 22 

sprendimų projektams pritarta bendru sutarimu, 4 sprendimų projektai priimti po vykusių 

balsavimų.  

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                         Audrius Klišonis 

 

Posėdžio sekretorė                        Irmantė Kurmienė 
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS  

TARYBOS 23 POSĖDYJE 

DALYVAVUSIŲ ASMENŲ SĄRAŠAS 

2025-06-26  

 

Alma Šaulienė - Valstybinio socialinio draudimo fondo valdybos Klaipėdos 

skyriaus klientų aptarnavimo skyriaus vyriausioji specialistė, 

-  

Renatas Požėla - Priešgaisrinės apaugos ir gelbėjimo departamento prie Vidaus 

reikalų ministerijos (toliau – PAGD prie VRM) direktorius, 

 

Mykolas Pronckus - PAGD prie VRM Klaipėdos priešgaisrinės gelbėjimo 

valdybos Plungės priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos 

viršininkas, 

 

Donatas Gurevičius - PAGD prie VRM patarėjas, 

Vidas Kerševičius - PAGD prie VRM Klaipėdos priešgaisrinės gelbėjimo 

valdybos viršininkas, 

 

Mindaugas Lapas - PAGD prie VRM Klaipėdos priešgaisrinės gelbėjimo 

valdybos viršininko pavaduotojas, 

 

Vladas Šimkus - Plungės savivaldybės PAT viršininkas, 

Evaldas Zaniauskas  - Plungės sporto rekreacijos centro treneris, 

Jovita Šumskienė - Administracijos direktoriaus pavaduotoja, 

Dalius Pečiulis - Administracijos direktorius, 

Jurgita Saldukienė - Bendrųjų reikalų skyriaus vedėja, 

Gintaras Ramonas  - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vyr. specialistas,  

Žaneta Vaitkuvienė  - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, 

Vytautas Tumas - Teisės, personalo ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėjas, 

Živilė Bieliauskienė - Turto skyriaus vedėja, 

Vidmantas Mončys - Bendrųjų reikalų skyriaus parengties pareigūnas, 

Kristina Petrulevičienė - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjo 

pavaduotoja, 

Jolanta Puidokienė - Socialinės paramos skyriaus vedėja, 

Kristina Karalienė  - Socialinės paramos skyriaus vyr. specialistė,  

Kazys Milierius - Vietos ūkio skyriaus vyr. specialistas,  

Gintautas Rimeikis - Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas, 

Daiva Mažeikienė  - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja, 

Monika Dambrauskienė - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėjo pavaduotoja. 

 

_________________________ 


